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Protokół X Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 29 października 2015 roku. 

W dniu 29.10.2015 r o godz. 10.00 w sali narad Urzędu Gminy Świercze odbyło się 

posiedzenie Rady Gminy. Na spotkaniu obecni byli Wójt Adam Misiewicz, Skarbnik Anna 

Puchalska, Sekretarz Gminy Izabela Kiela, Raca Prawny Pani Małgorzata Łubińska, 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak, radni, sołtysi oraz zaproszeni goście (listy obecności 

w załączeniu). 

Przewodniczący otworzył posiedzenie, na sali obecnych było 15 radnych. Następnie 

przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 
poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Podjęcie uchwały w/s wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Pułtusku. 

a) odczytanie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych. 

b) przyjęcie regulaminu głosowania ławników do sądów powszechnych, 

c) wybór komisji skrutacyjnej, 

d) głosowanie tajne, 

e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w/s zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w/s zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok. 

9. Podjęcie uchwały w/s ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania na lata 2014 – 2020”. 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad:1,2,3 

 

Przewodniczący poinformował że, protokół z poprzedniej sesji zostanie przyjęty na kolejnym 

posiedzeniu. W dalszej kolejności głosowano za przyjęciem porządku obrad, porządek został 
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przyjęty jednogłośnie. Następnie Pan Wiesław Adamiak poprosił Wójta o przedstawienie pracy 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad:4 

Pan Wójt Adam Misiewicz poinformował o następujących sprawach z okresu 

międzysesyjnego: 

- odbył się przetarg na dostawę energii dla Urzędu i jednostek organizacyjnych , wpłynęła tylko 

jedna oferta ENERGA OBRÓT na kwotę 291.992,18 zł brutto, jest to oferta która zapewni 

dostawę  energii na okres trzech lat. 

- w danym okresie odbył się również przetarg na ubezpieczenie mienia, który podzielony był 

na dwa zadania, na pierwsze zadanie – ubezpieczenie mienia oferty złożyła firmy: 

- TUW - na kwotę 57867,00 zł,  

- PZU - na kwotę 64643,00 zł  

-  InterRisk oferta na kwotę 97267,29 zł . 

Drugie zadanie dotyczyło ubezpieczenia następstw od nieszczęśliwych wypadków strażaków z 

Ochotniczych Straży Pożarnych. Ofertę złożyły firmy 

-  TUW- na kwotę 2280,00 zł,  

-  PZU - na kwotę 3600,00 zł.  

Została wybrana oferta Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych, umowa została już 

podpisana. 

- ogłoszony został przetarg na sprzedaż nieruchomości w Gaju, na ten przetarg nie wpłynęła 

żadna oferta. W najbliższym czasie zostanie ogłoszony kolejny przetarg. 

- do końca września odbyły się wszystkie zebrania sołeckie, ze środków funduszu sołeckiego 

zostaną zrealizowane między innymi takie zadania jak budowa skoczni przy Publicznym 

Gimnazjum oraz zakup sprzętu do utrzymania dróg, 

- odbyła się sprawa sądowa dotycząca usunięcia wierzb na Wyrzykach, została zawarta ugoda, 

do 15 listopada br. wierzby znajdujące się w pasie drogowym zostaną ogłowione , prace te 

wykonają strażacy, 

- nastąpiła zmiana w strukturze zarządzania lasami, lasy państwowe znajdujący się w 

miejscowościach Klukówek i Kacperowo,  są w chwili obecnej pod zarządem Nadleśnictwa w 

Płońsku, 

- zostały przyznane nagrody Wójta z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla nauczycieli, nagrody 

otrzymały Pani Kamila Jastrzębska z Publicznej Szkoły Podstawowej w Świeszewie oraz Pani 

Hanna Korycka nauczycielka z Publicznej Szkoły Podstawowej w Świerczach. 
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- docierają niepokojące sygnały dotyczące funkcjonowania ośrodka zdrowia w Świerczach, 

zostało zadane pytanie na stronie Urzędu odnośnie przepisywania recept i dostępności 

lekarza. Na naszej stronie została umieszczona odpowiedź doktora Dariusz Godlewskiego, 

któremu przedstawiono treść pytania . Wszystkie informacje które docierają od pacjentów 

zostaną wyjaśnione z Panem doktorem. 

- kolejna sprawa to sprawa dotyczy wieszania plakatów wyborczych w niedozwolonych 

miejscach oraz zaklejania obwieszczeń wyborczych, w przyszłości mogą być nakładane kary 

pieniężne. 

W dalszej kolejności W-ce przewodnicząca Hanna Kalinowska odczytała informację o realizacji 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. Pan Przewodniczący poprosił Wójta o wyjaśnienie 

kwestii uchylonych uchwał. Zgodnie z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody 

Mazowieckiego Uchwała Nr 50/IX/2015 w sprawie Zarządzenia nr 46/2015 Wójta Gminy 

Świercze w/s zakazu podlewania ogródków przydomowych, działkowych, tuneli foliowych 

oraz terenów zielonych z wodociągów gminnych oraz Uchwała Nr 54/IX/2015w sprawie 

zwalczania rośliny z gatunku barszcz Sosnowskiego zostały podjęte z istotnym naruszeniem 

prawa wykraczając poza zakres upoważnienia ustawowego zawartego w ustawie o 

samorządzie gminnym. 

Ad:5 

Interpelacje Radnych: 

- Radny Ryszard Flont: Pan Balcerzak podobno domaga się odszkodowania od gminy za  zajęcie 

pasa? Jestem ciekaw jak to się skończy? 

- Radny Roman Kalinowski: powracam jeszcze raz z interpelacją w sprawie parkowania 

samochodów przy ośrodku zdrowia oraz zakładzie fryzjerskim, miał stanąć znak w tym miejscu 

a do chwili obecnej nic się nie zmieniło?  

- Radny Dariusz Ogniewski: „Chciałbym powrócić do oświetlenia w Prusinowicach, prosiłbym 

o uwzględnienie ofert kliku firm z terenu Pułtuska które podobne kosztorysy wyceniły na dużo 

niższą kwotę niż propozycja Pana Wójta gdzie kosztorys opiewał na kwotę około 60 tys. zł oraz 

uwzględnienie tych kosztów w przyszłorocznym budżecie. Następna kwestia to modernizacja 

kotłowni czy gmina zamierza przystępować do takich projektów ? 

- głosu udzielono sołtysowi wsi Klukówek - Pani Elżbiecie Sech - która poruszyła sprawę rzeki 

Turki, istniejącego na  niej płotu oraz kwestii głębokości rzeki. 

Ad:6 

Pan Wiesław Adamiak poprosił po przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławnika.  Opinię na wybór ławnika pod względem formalnym odczytał 

przewodniczący zespołu Pan Jerzy Dębski. W dalszej kolejności Pani sekretarz Izabela Kiela 

odczytała regulamin głosowania ławników do sądów powszechnych. Następnie przystąpiono 

do głosowania nad przyjęciem regulaminu. Za przyjęciem regulaminu głosowało 15 radnych. 
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W dalszej kolejności dokonano zgłoszenia kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. Na członków 

komisji zaproponowano: Radnego Jarosława Reja, Radną Jadwigę Wiśniewską oraz Radnego 

Dariusza Ogniewskiego, zaproponowani radni wyrazili zgodę na udział w komisji. Zarządzono 

10 minutową przerwę w celu przygotowania kart do głosowania. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do głosowania na wybór ławnika. 

Przewodniczący komisji kolejno odczytywał nazwiska radnych, którzy oddawali swoje głosy na 

kartach do głosowania i wrzucali je do urny. Po zakończonym głosowaniu zarządzono przerwę 

w celu policzenia głosów i sporządzenia protokołu. 

 Obrady wznowiono o godz. 11.25 Przewodniczący komisji Skrutacyjnej Radny Dariusz 

Ogniewski odczytał protokół z głosowania, na kandydaturę Pani  Wandy Łaszczewskiej oddano 

15 głosów. Następnie w-ce przewodnicząca odczytała uchwałę w/s wyboru ławnika do Sądu 

Rejonowego w Pułtusku. 

Ad:7 

Zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiła Pani Skarbnik Anna Puchalska: 

Niniejszą uchwałą doprowadza się do zgodności dochodów, wydatków, przychodów, 

przyjętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej i budżecie gminy Świercze .  

Wprowadza się do realizacji w latach 2015-2016 nowe przedsięwzięcie pn. "Budowa 

i przebudowa lokalnych dróg gminnych ( prace projektowe i geodezyjne") 

Planowany limit wydatków tego przedsięwzięcia ogółem wynosi 52.000,00 zł w tym: 

- w roku 2015 - 6.400,00 zł, 

- w roku 2016 - 45.600,00 zł 

W związku z końcowym rozliczeniem zrealizowanych projektów zmniejsza się wartość 

wydatków planowanych do poniesienia w roku 2015 o kwotę 269,05 zł w tym : 

- na realizację projektu "Wsparcie na starcie" o kwotę 117,22 zł, 

- na realizację projektu "Moja przyszłość " o kwotę 151,83 zł 

W dalszej kolejności Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania, za 

przyjęciem proponowanej uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad:8 

Z uwagi na przestawienie wszystkich zmian do uchwały budżetowej przy Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Pani Skarbnik odczytanła projektu uchwały. Po oczytaniu przystąpiono 

do głosowania, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad:9 

Krótką informacje dotyczącą programu osłonowego w zakresie dożywiana przestawiła Pani 

Magdalena Szulecka - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Program pomocy 
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skierowany jest do rodzin  zamieszkałych na terenie Gminy Świercze w których występuje  

problem niedożywienia. Następnie Pani kierownik odczytała projekt uchwały po czym 

przystąpiono do jej głosowania. Za przyjęciem zaproponowanej uchwał głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad:10 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Interpelacja Radnego Flonta - pan Wójt poinformował, że na zebraniu sołeckim w Kościeszach 

ustalono, że mieszkańcy usuną sami przepusty. Do Pana Balcerzaka wysłano pismo w sprawie 

spornych przepustów. Wójt odczytał przesłane pisma. Do Pana Balcerzaka wysłano również 

odpowiedz na jego roszczenia z informacją, iż żądania zawarte w piśmie są bezzasadne. 

 

Interpelacja Radnego Kalinowskiego - Pan Wójt poinformował, iż Pan Bogusław Dygus 

przeprowadził rozmowę z właścicielką zakładu fryzjerskiego aby jej klienci w miarę możliwości 

nie parkowali samochodów wzdłuż ulicy, natomiast jeżeli chodzi ośrodek zdrowia taka 

rozmowa nie została przeprowadzona. Polecenie zakupu znaków zostało wydane. 

 

Interpelacja Radnego Ogniewskiego - Pan Wójt poinformował, że jeżeli są niższe oferty na 

wykonanie oświetlenia to bardzo chętnie z nich skorzysta, odnośnie modernizacji kotłowni to 

najpierw trzeba ustalić pewne priorytety. W pierwszej kolejności należy poprawić drogi, 

modernizację ujęcia wody, podłączenie do oczyszczalni, budowę budynku Urzędu gminy a 

dopiero później możemy rozważać inne możliwości, a odpowiedzialny za drożność rzeki jest 

Wojewódzki Zakład Melioracji i Urządzeń Wodnych Inspektorat w Pułtusku. 

 

Pytanie Pani Elżbiety Sech - Wójt poinformował, że nie ma przepisów dotyczących wytycznych 

co do szerokości czy głębokości rzek. Sprawa postawienia płotu na linii rzeki Turki przez Pana 

Słupskiego ciągnie się już wiele lat. 

 

Ad:11 

- Radny Siemborski - odnośnie podpisania umowy na dostawę energii z jaką firmą została 

podpisana umowa? Wójt poinformował, że umowa została zawarta z firmą Energa Obrót. 

- Rany Sionek -poinformował o naprawach pogwarancyjnych w świetlicach ,czy Urząd coś na 

ten temat wie? Wójt poinformował że nie dotarła do urzędu żadna informacja dotycząca 

napraw. 

- Radny Flont - zadał pytanie w sprawie oddzielnych komisji, czy będą w przyszłości? Wójt 

odpowiedział, że tak nam wypadło z trybu pracy, ale przed następną sesją będą odrębne 

posiedzenia. 
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- Radny Sinek - zadał pytanie dotyczące możliwości wpływu na Zarząd Dróg Powiatowych w 

sprawie poprawy drogi Świerkowo - Kałęczyn. Wójt oznajmił że zwróci się z tą sprawą do 

dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych. 

- Radny Flont - poprosił o załatanie dziury w pobliżu Pani Magierowskiej. 

- Radny Siemborski - sprzęt do wycinania rowów czy jest już jakiś pomysł na jego zakup ? Wójt 

odpowiedział, że jeszcze nie gdyż zakupu ten dotyczy realizacji funduszu sołeckiego roku 2016. 

Ad:12 

o godz. 12.49 Przewodniczący zamknął X Sesję Rady Gminy Świercze. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

              Wiesław Adamiak 

 

Protokół sporządziła: 

Agnieszka Dębska 


